



*Gemeente Oudewater*

## **Forum Ruimte**

Besluitenlijst van de openbare vergadering op dinsdag 3 juli 2018 om 20:00.

*Voorzitter: A.P.M. van Wijk (VVD/D66)*

*Griffier: A. van der Lugt*

*Forumleden: M.E. van den Berg (Onafhankelijken)  
I.P.F. Boreel – de Mauregnault (VVD/D66)  
J. Broere (CU/SGP)  
G.W.J. Hoogenboom (VVD/D6)  
W.K. Knol (Onafhankelijken)  
J.W. van Wijngaarden (CDA)  
J.A. Wijtenburg (CDA)*

*College: J.I.M. Duindam (wethouder)  
W.J.P. Kok (wethouder)*

### **1. Opening en mededelingen**

De voorzitter opent de vergadering om 20:00.

De heer Duindam doet het ordevoorstel om het raadsvoorstel 'Aanpassing Telecommunicatieverordening 2006' als extra agendapunt te bespreken.

De heer Duindam geeft aan dat het college van B&W een RIB inzake 'schuldhulpverlening' heeft vastgesteld. Hij meldt de forumleden dat de RIB in aantocht is.

Tenslotte meldt de heer Duindam voornemens te zijn om in september een bijeenkomst te organiseren inzake Schuylenburcht en Oranje Bolwerck, zodat zo snel mogelijk een beeldkwaliteitsplan door de gemeenteraad besproken kan worden.

### **2. Vaststellen agenda**

De forumleden gaan akkoord met het verzoek van de heer Duindam om de agenda aan te passen. Dit onderwerp wordt besproken tussen de agendapunten 5 en 6 in.

Verder zijn er geen wijzigingsvoorstellen bij de agenda, zodat de agenda conform het bovenstaande wordt vastgesteld.

### **3. Vaststellen besluitenlijst openbare vergadering Forum Ruimte 29 mei 2018**

De besluitenlijst wordt conform vastgesteld.

### **4. Raadsvoorstel 'Vaststellen bestemmingsplan Waardsedijk 44' (indicatie begintijd – 20:00)**

De heer Lekkerkerker – eigenaar van het perceel Waardsedijk 44 – is aanwezig om een toelichting te geven op de wijziging van het bestemmingsplan.

Het raadsvoorstel wordt behandeld als hamerstuk tijdens de raadsvergadering van donderdag 12 juli 2018.

5. Raadsvoorstel 'Vorbereidingsbesluit Landelijk gebied Hekendorp en Papekop – intensieve veehouderijen'

De heer Lekkerkerker, de heer Bongers (namens LTO Noord) en de heer Van de Sande zijn aanwezig om in te spreken over het raadsvoorstel.

Het raadsvoorstel wordt behandeld als bespreekstuk tijdens de raadsvergadering van donderdag 12 juli 2018.

5a. Raadsvoorstel 'Aanpassing Telecommunicatieverordening 2006'

Het raadsvoorstel wordt behandeld als hamerstuk tijdens de raadsvergadering van donderdag 12 juli 2018.

6. Presentatie 'Stand van zaken afvalinzameling'

Jacob van Leeuwen geeft een presentatie over de stand van zaken rondom de afvalinzameling in Oudewater.

Aangezien hier geen sprake is van een raadsvoorstel, zal dit onderwerp niet aan de orde komen tijdens de raadsvergadering van donderdag 12 juli.

7. Raadsvoorstel 'Uitvoering reconstructie IJsselvere'

Door de heer Brouwer is een ingezonden brief gestuurd bij het raadsvoorstel. De heer Brouwer is aanwezig om zijn brief toe te lichten.

Het raadsvoorstel wordt behandeld als bespreekstuk tijdens de raadsvergadering van donderdag 12 juli 2018.

8. Raadsvoorstel 'Vaststellen beschermdebomenlijst en wijziging artikel 4:11 APV'

*Toezegging:* Wethouder Kok komt terug op de vraag van de heer Van Wijngaarden wat precies 'knotbomen' zijn. Ook openstaande vragen van de heer Broere zullen schriftelijk worden behandeld.

*Toezegging:* De heer Kok geeft aan in het najaar graag een informatieve sessie te willen organiseren voor de raads- en foraleden.

Het raadsvoorstel wordt behandeld als bespreekstuk tijdens de raadsvergadering van donderdag 12 juli 2018.

9. Ter inzage liggende stukken

Er worden geen vragen gesteld over de ter inzage liggende stukken.

10. Politieke Agenda

Er worden geen vragen gesteld bij de Politieke Agenda.

11. Gelegenheid tot het stellen van vragen aan portefeuillehouders

Door de heer Knol zijn eerder technische vragen gesteld inzake bouwproject Papenhoef. Hier wordt niet nader op ingegaan.

De heer Hoogenboom stelt vragen over De Ruige Weide. De vragen worden beantwoord door de heer Kok.

12. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22:00.

Aldus vastgesteld door het gecombineerde Forum Samenleving / Forum Ruimte tijdens de openbare bijeenkomst van 8 oktober 2018,

de griffier,



mr. A. van der Lugt

de voorzitter



R.A. van den Hoogen